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Marlies Groen

Van: GriffieVS

Onderwerp: Groen in Voorschoten

 

---------- Forwarded message --------- 

Van:   

Date: zo 1 sep. 2019 17:59 

Subject: Groen in Voorschoten 

 

Beste  

 

 

Ik richt me tot jou in jouw rol als voorzitter van de commissie Wonen, Ruimte en Groen, en wel met het volgende. 

 

 

Ik ben geschrokken. Ik ben geschrokken van de staat van het groen-onderhoud van Voorschoten. Met name van de 

situatie bij station De Vink, van de strook op de Admiraal de Ruitersingel, van de middenstrook op de Leidsweg 

richting gemeentehuis en de strook op de Veurseweg. Het zijn de eerste beelden die men van Voorschoten krijgt.  

 

Het groen tiert welig, het belemmert her en der het uitzicht voor voetgangers, fietsers, automobilisten en kan 

bijgevolg leiden tot onwenselijke, lees: (verkeers)gevaarlijke situaties. Het toont ten slotte en vooral een beeld van 

verloedering.  

 

Naar aanleiding van het onderzoek naar de invloed van drugs op het maatschappelijke verkeer in Amsterdam kan 

men spreken van Nederland als Colombia aan de Noordzee, naar aanleiding van het groen-onderhoud kan men 

spreken van Verloedering aan de Vliet. Terwijl we wel degelijk in de Parel aan de Vliet wonen.  

 

Want de geschetste situatie bevreemdt, temeer daar er in Voorschoten tal van groen-plekken zijn die getuigen dat 

het ook anders kan, die het ‘parelachtige’ onderstrepen. Zoals de situatie bij station Voorschoten, gewoon netjes. Of 

in de parken van Voorschoten. Of bijvoorbeeld de Beethovenlaan, en ook de wijk Boschgeest.  

 

Wat er netjes uitziet, blijft netjes, wat verloedert, verloedert nog meer, trekt verloedering aan. Dat kan niet de 

bedoeling zijn. Met name bij station De Vink zijn met regelmaat activiteiten waar te nemen waarvan men mag 

aannemen dat die het daglicht niet kunnen velen.  

 

Deze verloedering is mij en ongetwijfeld meer Voorschotenaren een doorn in het oog. Juist omdat het aantoonbaar 

anders kan, gegeven het geconstateerde verschil in onderhoud. De vraag is dus: wat maakt dat er zo’n verschil in 

groen-onderhoud in een en hetzelfde dorp is waar te nemen, maar de vraag is vooral: is de gemeente bereid iets 

aan het opheffen van dit verschil te doen? En zo ja: wat? Is de gemeente bereid een harmonieus beeld van 

Voorschoten te scheppen in de zin dat alle groen een gelijk verzorgd uiterlijk krijgt? En zo ja: wanneer? Zodat voor 

heel Voorschoten gaat gelden: Parel aan de Vliet. 

 

Een suggestie in de richting is: verwissel lastig te onderhouden groen voor eenvoudig(er) en daardoor minder 

kostbaar te onderhouden groen, in termen van tijd en geld. Dat vergt ongetwijfeld initiële kosten, maar levert 

structureel besparingen op. Dat levert tijdwinst op, tijd die elders voor onderhoud kan worden ingezet.  

 

Ik heb een aantal foto’s gemaakt die ik maar niet aan deze mail krijg toegevoegd. Foto’s van de verloederde situatie, 

én van de na te streven situatie zoals die óók in ons dorp is aan te treffen. Mocht je die foto’s willen ontvangen, dan 

zet ik ze subiet op een USB-stick. 

 

Voor nu met beste groet, ik hoor graag van je.  
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